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Încheiat azi 8.12.2023 cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al comunei 

Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica, dna viceprimar Pintea Cecilia d-

na contabil Rozenbaum Meda, dna Bindiu, directorul Crucii Roșii Baia Mare invitată. 

În urma apelului nominal făcut de d-l secretar Pop Aurelian rezultă că sunt absenți dnii 

consilieri locali Chifor Angela și Nicorovici Petre. 

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, luându-se în ordine 

alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna decembrie d-l consilier local Pop 

Cosmin. 

D-l preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al comunei Băiuț pe 

anul 2023; 

2. Proiecte de hotărâri privind aprobarea implementării proiectului ” Construire și dotare 

Centru de zi pentru seniori Regina Elisabeta în comuna Băiuț, județul Maramureș; 

3. Diverse; 

   Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi. 

Dna contabil spune că am primit 370.000 de lei, se pun bani pentru deszăpeziri, 

antiderapant, sumele necesare pentru nunțile de aur și premiul pentru nou născuți + 4000 de lei 

pentru protecția muncii și ni s-au scăzut 21.000 de lei de la asistența socială, reprezentând cota 

de 10% pe care trebuie să o asigurăm din fonduri proprii. Trebuie scăzute veniturile pentru 

echilibrarea bugetului. 

Dl consilier local Hollo întreabă dacă ajungem pe 0 cu banii aceștia, cum închidem 

anul; 

Dna contabil spune că probabil vor ajunge, nu mai avem voie să facem multe cheltuieli 

și dacă nu facem plăți vom rămâne cu bani.. poate ne mai dă CJ, ar trebui să ne dea pentru 

cheltuieli de funcționare. 

Se trece la vot și cu unanimitate este aprobată această hotărâre. 

Se trece la punctul 2. 

Dl secretar prezintă fișa proiectului de construire a unui centru de zi pentru bătrâni.  

Spune că trebuia să fie 4 hotărâri dar a apărut un ordin care a modificat ghidul 

solicitantului și s-a prelungit și termenul de depunere a proiectelor până în 1 martie 2024. 

Vom discuta azi doar parteneriatul cu Crucea Roșie. 

Se dă cuvândul d-nei Bindiu, directorul filialei Baia Mare a Crucii Roșii. 



Dna Bindiu spune că partea de contribuție a Crucii Roșii constă în serviciile sociale pe 

care le vor presta ei. 

Pensionarii nu au posibilitatea de a socializa. În acest spațiu se vor putea face diverse 

activități. Vor organiza și cursuri de perfecționare sau de certificare pentru infirmieri ca să fie 

persoane calificate din comună. 

Se va da alternativ o masă caldă și pachete de hrană. 

Dl consilier local Hollo întreabă unde  e locația propusă iar dna primar spune că pe 

terenul fostei școli din Strîmbu. 

Dl consilier local Hollo întreabă care e suprafața propusă și numărul de etaje iar dl 

secretar spune că nu există etaje, clădirea va fi doar cu parter. 

Dna bindiu spune că vor fi câteva birouri pentru psiholog și diverse proceduri, săli de 

tratamente specifice. 

Dl consilier local Holo întreabă de unde se finanțează proiectul iar dl secretar spune că 

sunt fonduri europene prin PIDS iar partea noastră de contribuție este de 2% din valoarea 

clădirii fără costul serviciilor.  

Se trece la vot și cu unanimitate este adoptată această hotărâre. 

Dna Bindiu spune că va aduce 2 voluntari pentru un stagiu de pregătire pentru primul 

ajutor, stagiu la care vor participa toți elevii din școală. Ar fi bine dacă s-ar putea pregăti un 

grup de aproximativ 5 persoane care au calificare în domeniu și își vor putea lua atestat de liberă 

practică. 

Vor fi post de medic, psiholog și infirmieri. 

Se vor organiza diverse conferințe pe teme variate, vârstnici, tinere mame, orice are 

nevoie comunitatea. 

Grupa de voluntariat este bună pentru că este necesar să existe persoane care să învețe 

și să se implice în diverse acțiuni fără să aștepte recompense. 

Din ianuarie poate să înceapă cursul de infirmieri. Trebuie să fie persoane empatice, 

cu suflet, nu poți să te răstești la oamenii bătrâni. Pentru început va fi contra cost cursul și se va 

ține la sfârșitul săptămânii. 

Vede zona ca o posibilă destinație de turism. 

Dna primar spune că oamenii așteaptă ca primăria să facă tot dar noi nu putem să creem 

locuri de muncă. Sunt câteva pensiuni deschise dar puțini agenți economici. 

Se poartă discuții privitoare la proiectele transfrontaliere. 

Dl consilier Demeter spune că lumea întreabă de ce nu se mai filmează, el a fost acuzat 

că vrea să dea afară pe cineva. 

Dl consilier local Butuza spune că în ședințele de comisie se discută civilizat dar în 

ședința filmată se face scandal. 

Dna primar spune că vin oameni de afară care ajută iar noi ne certăm între noi.  

Dl consilier local Tudovan spune că nu este normal să vină cineva din afară iar noi să 

stăm cu capul plecat. 

Se poartă discuții privitoare la filmarea ședințelor. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă. 
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